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 Protokół Nr XVI/16 

             z Sesji Rady Gminy w Kiernozi 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2016 roku 

w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury 

w Kiernozi 

 

Otwarcia posiedzenia XVI Sesji Rady Gminy w Kiernozi dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 0930. Po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości oświadczył, 

że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3 

do niniejszego protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący poinformował, że do porządku 

obrad został wprowadzony punkt dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kiernozia na lata 2016-2020 i  następnie przedstawił porządek obrad sesji po zmianie, 

który stanowi załącznik do protokołu.   

Następnie poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

W dalszej części posiedzenia Jolanta Koperska – Wojtalewicz odczytała protokół z 

poprzedniej sesji. 

Po odczytaniu Pan Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie, w wyniku 

którego został on przyjęty jednogłośnie. 

Następnie sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2015 rok przedstawił jego przewodniczący Pan Marcin Gudaj. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie  głos zabrał Pan Grupiński w sprawie „podopiecznego” GKPiRPA. 

W powyższej sprawie głos zabrał Pan Gudaj.  

Ponadto Pan Przewodniczący zabrał głos w sprawie Punktu konsultacyjnego 

działającego przy Ośrodku Zdrowia w Kiernozi oraz działalności GKPiRPA.  

Następnie sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Kiernozi  za 2015 

r. oraz z działalności tego ośrodka z okresu 40 lat przedstawiła Pani Dyrektor Bożena Olczak. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Grupiński, Pani Olczak i Pan Przewodniczący. 
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Zgodnie z punktem 4 porządku obrad  sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kiernozi za 2015 r. omówiła Pani Dyrektor Zofia Serwach (sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu). 

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Przewodniczący oraz Pan Jędrzejczyk, który 

jednocześnie przedłożył informację z działalności Klubu Seniora działającego przy Gminnej 

Bibliotece Publicznej w Kiernozi. 

W dalszej części posiedzenia sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kiernozi za 2015 r. omówiła Pani Kierownik Bożena Petrykowska (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu). 

Następnie Pan Krystecki zabrał głos w sprawie realizacji Programu 500 +. 

W powyższej sprawie głos zabrała Pani Petrykowska. 

W dalszej części posiedzenia Pan Łon poruszył kwestię postępowania wobec dłużników 

alimentacyjnych.  

 W powyższej sprawie głos zabrała Pani Petrykowska. 

Następnie sprawozdanie z działalności Ludowego Klubu Sportowego „Kopernik” za 

2015 rok przedstawił Pan Przewodniczący.  

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Krystecki, Pani Kapusta – Tymoshchuk, Pan 

Przewodniczący.  

Zgodnie z punktem 8 porządku obrad przystąpiono do podejmowania uchwał.  

Jako pierwszy przedstawiony został projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru 

informacji w sprawie podatku od nieruchomości i deklaracji na podatek od nieruchomości. 

Omówił go Pan Sekretarz. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Jako drugi omówiony został projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

nadania statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kiernozi. Omówiła go Pani 

Petrykowska.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Jako trzeci omówiony został projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Kiernozia na lata 2016-2020. Omówiła go Pani Wójt. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Jako czwarty omówiony został projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przedstawione przez 

przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne (Urząd Gminy w Kiernozi). Omówiła go Pani 

Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Jako piąty omówiony został projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Kiernozia na 2016 rok. Omówiła go Pani Skarbnik.  

 Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Jako szósty omówiony został projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Kiernozia na lata 2016-2020. Omówiła go Pani Skarbnik.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Zgodnie z punktem 9 porządku obrad, tj. w interpelacjach, wolnych wnioskach,  

zapytaniach radnych i sprawach różnych głos zabrali: 

Pani Wójt, która poinformowała o możliwości składania przez mieszkańców wniosków  

dotyczących odbioru wyrobów azbestowych oraz o obowiązku ubezpieczenia upraw rolnych i  

poprosiła sołtysów o przekazanie przygotowanych kartek z powyższymi informacjami dla 

mieszkańców.    

Pani Czubak, która podziękowała Pani Wójt za wycięcie krzaków w miejscowości 

Tydówka.  

Pan Jędrzejczyk, który zabrał głos w sprawie zmiany ustawienia postumentu dzika 

znajdującego się na Rynku Kopernika. 

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Wodras, Pani Wójt i Pan Krystecki, który 

ponadto poinformował o wycinku prasowym zamieszczonym w Kronice Gminnego Ośrodka 

Kultury, z którego wynika, że na Rynku Kopernika w Kiernozi znajduje się środek Europy.  

W powyższej sprawie głos zabrali: Pan Grupiński, Pan Maślanka i Pani Bożena Olczak.   

Następnie Pani Wójt poinformowała o zakupieniu znaków grotowych z numeracjami 

posesji dla części miejscowości z terenu Gminy oraz o zadaszeniu studni mieszczącej się na 

Rynku Kopernika. 

W dalszej części posiedzenia Pan Krystecki, zabrał głos w sprawie zaproszeń na sesję.  

W powyższej sprawie głos zabrała Jolanta Koperska-Wojtalewicz. 
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Następnie Pani Wójt poruszyła kwestię zakupu działki mieszczącej się w Kiernozi przy 

ul. Ogrodowej 6. 

W powyższej sprawie głos zabrał Pan Maślanka i Pan Grupiński. 

       Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XVI Sesji 

Rady Gminy w Kiernozi.  

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na płycie oznaczony cyfrą XVI będącej 

załącznikiem  do protokołu.    

      

 Protokołowała:                                                                               Przewodniczył: 

Jolanta Koperska - Wojtalewicz     Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                            w Kiernozi 

                                                                                                   Marek Radaszkiewicz 

   

 

 

     

 

 

 

 


